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INTERPELLÁCIÓ 
(SZMSZ 53.§) 

„53.§ ( 1 )"A képviselő önkormányzati ügyben interpellációt a polgármesterhez, 
az alpolgármesterhez, és az ügyben hatáskörrel rende lkező bizottság elnökéhez 
intézhet. Közigazgatási hatósági ügyben interpellálni nem lehet. 

Az interµ!lláló neve: Tóth Imre önkonnán)'2ati képviselő 

Az interpelláció tárgya: Édes - savanyú felújítás. 

Az interpellált neve: Hajdu László polgármester 

A Képviselő-testület ülésének időpontja: 2017. február 28. 

Az interpelláló aláírása: 

Az interpelláció benyújtásának időpontja: 20 17. február 13. 
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Az interpelláció tartalma 

Tisztelt Polgármester Úr! 

A bezá11 Neptun utcai Á ltalános Iskola helyén tavaly ősszel megkezdte 
működését a Magyar-Kínai Két Tanítási Nyelvű Általános Iskola. Az épület 
felújítására a központi költségvetés 743 millió forint támogatást biztosított. A 
fe lújítás munkák lebonyolításával az Önkormányzat a RUP 15 Kft-t. bízta meg, 
aki a lciviteli tervek elkészültét követően lefolytatta a közbeszerzés i elj árást, és 



szerződ~st kötött a nyertes kivitelezővel. A szerződött vállalkozói díj: 517 millió 
forint+AFA volt. A felújítás két ütemben valósult meg, melyből az 1/ A ütem 
tartalmazta a belső munkálatokat (alaprajzi átalakítások 12 évfolyamos oktatás 
kiszolgálása célj ából, teljes belső felújítás, gépészeti/elektromos hálózat teljes 
körű felújítása) a második I/B ütem pedig a külső munkálatokat (homlokzat 
hőszigetelése, színezése, a teljes lapostető csapadékvíz elleni szigetelésének 
cseréje). 

Tisztelt Polgármester Úr! 

Az iskolában elvégzett felújítási munka minőségéve l kapcsolatban több szülő is 
megkeresett és a következő problémákról tájékoztatott: 

• Az épület több helyen, a földszinten, a tornateremben a 2. emelet minden 
lépcsőházban beázik. Elmondásuk szerint „nincs annyi vödör az 
iskolában, amivel ezt az olvadáskor kezelni lehet". 

• A beázások következtében szétázott az álmennyezet. A beömlő víz miatt 
az elektromos világítótesteket is le kellett szerelni az álmennyezetről és 
zárlat is keletkezett. Száraz időben a teljes tetőszigetelést át ke ll vizsgálni 
és javítani, vagy újra szigetelni szükséges. 

• A bal oldali fö ldszinti szárny már reggel 7 órátó l bűzben áll. 
Valószínűleg valamilyen csatornaprobléma miatt az egész épületrészben 
állandósult a csatornaszag. A földszinti WC-k még rosszabb helyzetűek. 
Sajnos ugyanez a bűz terjeng az orvosi szoba szárnyában 1s, 
elviselhetetlen mértékben és állandó jelleggel. 

• A testnevelés terem padlóját olyan anyaggal kezelték, amely nem 
takarítható és nem is takarítják normálisan, a gyerekek ruháján állandó 
szenny lesz e miatt. 

• Számos ajtó lett betervezve az aulából az udvarra kifelé és a gépkocsi 
bejárat fe lé. Minden ajtó fe lett vészvilágító irányfény található, amely 
jelzi, hogy az a menekülési útvonal. A gond csak az, hogy ezek az aj tók 
kulcsra vannak zárva és ez így is lett kivitelezve. Ha az iskolában jelenleg 
tűz üt ki, akkor az 1 db 80x200-as bejárati ajtón tud kimenekülni a 400 
gyerek és a kb. 50 pedagógus. Más intézményt ilyen feltéte lek.kel a 
Katasztrófavédelem azonnali hatállyal bezár és működését betiltja. 
Hogyan vette át ezt az épületet így a Katasztrófavédelem, hogyan 
működik a kiürítés? Mit mondott a kivitelező? 

• Az iskola egyik oldalán teljes hosszban nem megoldott az árnyékolás. 
Terveztek ugyan egy 50cm ki lógó árnyékolónak csúfolt valamit a tetősík 



mellé, fel is szerelték, csak árnyékot nem ad. A gyerekek szeptember
októberben 50 fokos teremben voltak napi 6-7 órában. Ezekben a 
termekben még a mínuszok idején is folyamatosan nyitott ablak mellett 
kell tanulni, annyira süti a termeket a nap. 

• A tantermek nagyon kicsit, alig férnek el a gyerekek még így is, hogy sok 
helyen csak 22-24 fő az osztály létszám. 

• Az épület külső szigetelése és festése novemberben, fagyban és szakadó 
esőben készült, ez le fog hullani előbb-utóbb. 

• Az akadálymentesítésre szolgáló rámpát nem lehet használni, az ott l évő 

ajtó is be van zárva. Jelenleg 1 db ajtón történik az összes be és kilépés az 
iskolába (reggel és délután. elviselhetetlen a tumultus). 

Tisztelt Polgármester Úr! 

Kérdezem, hogy rendelkezik-e információval a kivitelezéssel kapcsolatban 
felmerült problémákról? Történt-e bármilyen átvizsgálás a kivitelező céggel 
szemben, referenciák, eddig elvégzett munkák minősége stb.? Megtörtént-e a 
kifizetés? Milyen lehetőség van a jelzett és a továbbiakban felmerülő problémák 
kijavítására? 

Várom megtisztelő válaszát. 

Budapest, 2017. február 13. 

Köszönettel: 

\);;!/_ ( _____ --'<._____ 
Tóth Imre 

önkormányzati képviselő 


